
واکنش عضو شورای شهر مشهد به عدم 
تعطیلی مترو و اتوبوس در کشور

رئیس کمیسیون عمران، حمل ونقل و ترافیک شورای اسلامی 
شهر مشهد در خصوص اعلام وزارت کشور مبنی بر عدم تعطیلی 
مترو و اتوبوس و پایانه های مسافربری گفت: هنوز ابلاغ کتبی برای 
ما نیامده و اگر ابلاغ کتبی بیاید باید با اعضاء شورا مشورت کنیم، 

اما همچنان بر مصوبه خود اصرار داریم.
مجتبی بهاروند در گفت وگو با ایسنا، در خصوص اعلام وزارت 
کشور مبنی بر عدم تعطیلی مترو و اتوبوس و پایانه های مسافربری، 
اظهار کرد: مصوبه ما برای تعطیلی مترو و اتوبوس دیروز به تصویب 
را  آن  نیز  کشور  وزارت  نماینده  عنوان  به  فرمانداری  و  رسیده 

تاییدکرده، بنابراین قانونی است.
وی بیان کرد: تصمیمی که ما گرفتیم به خاطر صلاح مردم 
جهانی  و  ملی  بهداشتی  توصیه های  همه  اکنون  زیرا  بوده،  مشهد 
آمد  و  رفت  را کم شدن  ویروس  این  از شیوع  راه جلوگیری  تنها 
و ازدحام بیان می کند؛ بنابراین هر کاری که انجام دادیم به خاطر 
سلامتی مردم مشهد بوده و سر تصمیم خود هستیم و روی مصوبه 

خود اصرار داریم.
بهاروند گفت: هنوز ابلاغ کتبی برای ما نیامده که باید حتما 
مصوبه خود را لغو کنیم، اگر ابلاغ کتبی بیاید باید با اعضاء شورا 

مشورت کنیم، اما همچنان بر مصوبه خود اصرار داریم.
سخنگوی  خبرگزاری ها  برخی  اعلام  براساس  است  گفتنی 
وزارت کشور عنوان کرده که با برنامه ریزی مناسب، ضمن رعایت 
تعطیلی  از  شده  ابلاغ  دستورالعمل های  و  بهداشتی  اصول  بیشتر 
برون  و  پایانه های مسافری درون شهری  و  اتوبوس رانی ها  متروها، 

شهری خودداری شود.

قدردانی شهردار منطقه چهار از همکاری 
شورایاران در شستو و ضد عفونی محلات و 

اماکن
شهردار منطقه چهار تهران گفت: با همکاری دبیران و اعضای 
شورایاری محلات 20 گانه اماکن و معابر منطقه چهار شستشو و 

ضد عفونی شد.
»محمد  چهار،  منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
معنی  مشارکت  اینکه  بیان  با  و  خبر  این  اعلام  با  محمددوست« 
دار عموم شهروندان به ویژه افراد تاثیر گذار محلی می تواند بستر 
خدمات رسانی را فراهم کند، افزود: با توجه به شیوع ویروس کرونا 
در سطح کشور و لزوم همکاری تمامی دستگاه های دولتی و گروه 
های مردمی، مدیریت شهری تهران نیز با بهره گیری از پتانسیل 
های موجود و اجرای ده ها طرح خدماتی همراه با سایر متولیان 
امر و در چهارچوب وظایف تعیین شده توسط مسئولین ذیربط به 

دنبال ریشه کنی این بیماری است.
وی ازدحام مردمی را یکی از عوامل موثر در شیوع و اپیدمی 
شدن ویروس کرونا عنوان کرد و افزود: به منظور افزایش سلامتی 
شهروندان و جلوگیری از شوع این ویروس، در گام نخست تمامی 
دستفروشان و بساط گستران با همکاری مراجع قضایی و نیروهای 

انتظامی از سطح معابر جمع آوری و ساماندهی شدند.
شهردار منطقه چهار تهران افزود: طرح جمع آوری و ساماندهی 
دستفروشان و بساط گستران تا پایان سال در محدوده منطقه چهار 
به ویژه در محلات تهرانپارس و نارمک اجرا می شود و در صورت 

مشاهده با بساط گستران برخورد جدی خواهد شد.
وی با اشاره به خدمات غیر حضوری شهرداری منطقه چهار به 
مراجعان گفت: به منظور رفاه حال شهروندان و همچنین افزایش 
سلامت کارکنان، تا پایان سال مراجعان حوزه شهرسازی و معماری 
و درآمد و نوسازی می توانند به صورت غیر حضور درخواست های 
خود را پیگیری کنند و اولویت نیز با اینگونه درخواست ها خواهد 

بود.
در  اصناف  چهره  به  چهره  آموزش  از  ادامه  در  محمددوست 
ریشه کنی ویروس کرونا خبر داد و تصریح کرد: علاوه بر شستشو 
و ضد عفونی المان ها و تجهیزات شهری معابر و بوستان، آموزش 
چهره به چهره اصناف به ویژه نانوایی ها و میادین میوه و تره بار در 

دستور کار قرار گرفت.

معاون برنامه ریزی فرماندار شهرکرد:

عرضه آجیل به  صورت فله ممنوع شد
معاون برنامه ریزی فرماندار شهرکرد با بیان اینکه عرضه آجیل 
به صورت فله ممنوع است، گفت: آجیل در فروشگاه ها تنها باید به 
کامل  رعایت  با  کیلوگرمی   2 تا  گرم  بسته بندی های 2۵0  صورت 

موارد بهداشتی عرضه شود.
سپنتا حبیبی از تشکیل جلسه با نماینده صنف خبازان، آجیل 
فروش و دستگاه های اجرایی ذیربط در مسئله نظارت و بهداشت در 
فرمانداری شهرکرد خبر داد و اظهار کرد: باتوجه به لزوم پیشیگری 
به  نسبت  این دو صنف  مقرر شد  نو  آغاز سال  در  از شیوع کرونا 

رعایت موازین بهداشتی بیش تر از گذشته اقدام کنند.
معاون برنامه ریزی فرماندار شهرکرد با بیان اینکه عرضه آجیل 
به صورت فله ممنوع است، ادامه داد: آجیل باید در فروشگاه ها تنها 
باید به صورت بسته بندی های 2۵0 گرم تا 2 کیلوگرمی با رعایت 
کامل موارد بهداشتی عرضه شود و فروشندگان موظف هستند به  

منظور جلوگیری از تجمع تدابیر لازم را اتخاذ کنند.
گفت:  شهرکرد،  سطح  نانوایی های  وضعیت  به  اشاره  با  وی 
به  نسبت  روزانه  باید  بهداشتی  مراقبت های  تشدید  خبازان ضمن 
گندزدایی محیط و وسایل کار خود اقدام کنند، همچنین متصدیان 
بهداشتی  انبر  و  دستکش  ماسک،  از  استفاده  به  ملزم  نانوایی ها 
هستند.حبیبی در پایان خاطرنشان کرد: مردم در صورت مشاهده 
تخلف از سوی نانوایایی ها و آجیل فروشی های سطح شهر مراتب را 

به سازمان صمت و اتاق اصناف شهرکرد گزارش کنند.

کشف بیش از 232 کیلو شیشه در ورامین
و  شناسایی  از  تهران  استان  شرق  ویژه  انتظامی   فرمانده 
از 232  بیش  و کشف  ورامین  در  موادمخدر  قاچاقچی  دستگیری 
با پلیس استان مرکزی خبر  کیلوگرم شیشه در عملیات مشترک 
داد.سردار کیومرث عزیزی در خصوص این خبر اظهار کرد: اشراف 
اطلاعاتی عمیق و گسترده و تلاش چند هفته ای ماموران پلیس 
ای مواد  قاچاقچی حرفه  به شناسایی  استان  با مواد مخدر  مبارزه 

افیونی و کشف محموله شیشه انجامید.
فروش  و  توزیع  در  متهم  ساله  چند  سابقه  به  اشاره  با  وی 
این سوداگر مرگ در ورامین  اینکه  به  با توجه  افزود:  موادافیونی، 
افراد اقدام به قاچاق محموله های مواد افیونی می  با اجیر کردن 
کرد، پلیس مبارزه با مواد مخدر استان از جابه جایی یک محموله 
سنگین مواد مخدر از استان های شرقی به سمت استان تهران با 
خبر شد.سردار عزیزی تصریح کرد: پلیس با اشراف کامل اطلاعاتی 
موفق شد این محموله را که توسط یک دستگاه کامیون رنو جابه جا 
می شد را پس از هماهنگی قضایی و همکاری پلیس استان مرکزی 
در شهر اراک متوقف و در بازرسی از آن بیش از 390 لیتر شیشه 

مایع کشف و توقیف کند.
استان  شرق  انتظامی  نیروی  اجتماعی  معاونت  گزارش   به 
خودرو  راننده  اینکه  به  اشاره  با  انتظامی  ارشد  مقام  این  تهران ، 
است،   شده  اجیر  فردی  توسط  اینکه  به  صراحتا  شده  دستگیر 
اعتراف کرد، خاطرنشان کرد: در ادامه پلیس با شناسایی مخفیگاه 
سرکرده قاچاق مواد مخدر در ورامین طی یک عملیات غافلگیرانه 

متهم اصلی را دستگیر و به مراجع قضایی معرفی کرد.
فرمانده انتظامی ویژه شرق استان تهران با اشاره به اینکه در 
این عملیات 2 نفر دستگیر و  232 کیلوگرم شیشه خشک کشف 
شد، گفت: پلیس با جدیت تمام با سوداگران مرگ برخورد می کند 

و در این مسیر از هیچ تلاش و مجاهدتی دریغ نخواهد کرد.

خبرخبر

شهریار-اصلانی: رئیس بیمه تامین اجتماعی شهریار 
با تاکید بر اینکه کلیه امور بیمه بصورت الکترونیکی انجام 
مراجعه  از هزار  بیش  روزانه  متأسفانه  اعلام کرد:  می شود، 
کننده داریم و در شرایط فعلی که خطر ویروس کرونا همه 

ما را تهدید می کند این مراجعات بسیار خطرناک است.
شهرستان  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
شهریار،رستمی در خصوص امور بازنشستگان و دریافت وام 
گفت: کلیه متقاضیان وام از بانک ها  از امروز می توانند برگه 
استعلام را از سایت پرینت بگیرند و همان را به بانک مرجع 
و  سقم  به  پی  سایت  طریق  از  نیز  بانک ها  و  نمایند  اعلام 

صحت آن خواهند برد.
یازده پیشخوان بیمه سلامت پاسخگوی چهارده هزار بیمه شده اند.

مرادی نماینده سازمان بیمه سلامت شهرستان شهریار گفت: کلیه قردادهایی که یکم اسفند پایان یافته است بطور 
خودکار تا پایان فروردین سال جدید اعتبار خواهد داشت.

وی همچنین افزود: تمام طرفهای  قرارداد بیمه سلامت موظف هستند نسبت به پذیزش بیماران با دفترچه بیمه 
سلامت اقدام شایسته داشته باشند و اگر شکایتی مبنی بر اخذ پول بر مبنای قیمت آزاد داشته باشیم اسناد را بررسی 

و اقدام مقتضی صورت خواهد گرفت.
توضیح آنکه این جلسه در کمیته اطلاع رسانی ویروس کرونا در دفتر معاونت سیاسی اجتماعی فرمانداری شهریار 

در حال برگزا ی است.
در پایان این جلسه، رستمی در پاسخ به اینکه علیرغم الکترونیکی شدن تمام ارتباطات اداری، چرا همچنان باید 

روزانه هزار مراجعه کننده داشته باشید عنوان کرد:
آنها  بیشتر  و  هستند  اجتماعی  تامین  بیمه  پوشش  تحت  نفر  هزار  چهارصد  از  بیش  شهریار  شهرستان  در 
از  استفاده  توانایی  هنوز  کنندگان  مراجعه  ده درصد  اگر  اما حتی  دارند  را  الکترونیکی  فضای  از  بهره مندی  توان 
باید به کمک رسانه ها  این معضل  نفر و  از چهل هزار  باشند می شود جمعیتی بیش  الکترونیکی را نداشته  فضای 

برطرف شود.

معابر  گندزدایی  و  ضدعفونی  عملیات  اهواز-فرج: 
مناطق مسکونی شرکتی مناطق نفت خیز جنوب در اهواز با 
استفاده از تجهیزات آتش نشانی با هدف پیشگیری از شیوع 

ویروس کرونا ادامه دارد.
تنگاتنگ  همکاری  با  غیرصنعتی  عملیات  مدیریت 
ایمنی، بهداشت و محیط زیست ستاد شرکت ملی مناطق 
و گاز  در  نفت  بردار  بهره  نفت خیز جنوب و شرکت های 
و  مسکونی  مجتمع های  بهداشتی  وضعیت  تا  است  تلاش 

اداری را با ثبات نگاه دارد.
ایستگاه های  نفت،  بزرگ  بیمارستان  نفت،  شهرک 

ایمنی و آتش نشانی و منطقه مسکونی نیوسایت از شمار مناطق ضدعفونی شده امروز پنجشنبه 22 اسفندماه بودند.
با این وجود مسئولان اچ اس ای، بهداشت و درمان و عملیات غیرصنعتی براین باورند که بدون همکاری و مشارکت 
خانواده ها و یکایک افراد، هرگونه برنامه ای برای پیشگیری از بلای کرونا بی اثر خواهد بود و خسارت های غیرقابل 

جبرانی را در پی خواهد داشت.
شایان ذکر است  اتوبوسها و مینی بوس های مدیریت عملیات ترابری و پشتیبانی تولید نیز به صورت روزانه  دو 

بار در روز و بعد از هر سرویس گندزدایی و ضد عفونی می شوند.
همچنین اتوبوس های درون شهری و برون شهری شرکتی و استیجاری طبق دستورالعمل های وزارت بهداشت و 
سازمان بهداشت و درمان صنعت نفت اهواز  ضدعفونی با  مواد و محلول های شستشو و ضدعفونی هر شب در عملیات 
اتوبوسرانی ، تاکسیرانی و سبک انجام می گردد.کلیه اماکن پرتردد رانندگان از قبیل بازرسی فنی، تعمیرگاهها و ادارات 

ستادی از اول اسفند ماه تا اطلاع ثانوی نیز ضد عفونی می شود.
حوزه مقاومت بسیج شهید تندگویان)وزارت نفت-جنوب( نیز با هدف مقابله با گسترش ویروس کرونا در شهر اهواز 
وارد عرصه خدمات رسانی به شهروندان شده است.توزیع    2000 بسته )مواد ضدعفونی کننده و دستکش( در مناطق 
مسکونی ملاشیه، کوی نفت، بخش هایی از شهرک   نفت و شهرک قائم و منازل مسکونی کارون  و گندزدایی مناطق 
محروم منبع آب، کوی رمضان، سلطان منش، منازل کارون و شهرک های حفاری و آغاجاری شهر اهواز از جمله اقدامات 

حوزه مقاومت بسیج شهید تندگویان است.

رئیس بیمه تامین اجتماعی شهریار:

 بیمه های تامین اجتماعی تا پایان فروردین 
دارای اعتبار هستند

با استفاده از تجهیزات آتش نشانی صورت می گیرد؛

استمرار ضدعفونی و گندزدایی معابر مناطق مسکونی 
شرکتی مناطق نفت خیز جنوب

اهواز-فرج: مدیرعامل سازمان آب و برق خوزستان گفت: برنامه ریزی 
سدهای دز و کرخه، امسال با اولویت مدیریت سیلاب انجام گردیده تا ریسک 

وقوع سیل در پایین دست این رودخانه ها به حداقل برسد.
فرهاد ایزدجو در اظهار داشت: مخازن سدهای دز و کرخه به گونه ای 
تنظیم شده که ظرفیت خالی کافی برای کنترل سیلاب های متعارف را داشته 

باشند، در عین حال نیاز آبی پایین دست را در حد معمول تامین کنند.
وی خاطرنشان کرد: حجم خالی مخازن حوضه کارون برای کنترل سیلاب 
بسیار مناسب و بیش از 3.۶ میلیارد مترمکعب است. وی همچنین درباره نگرانی 
از وقوع سیل در پایین دست رودخانه های دز و کرخه، گفت: آخرین گزارش 
هواشناسی برای ۱۶ روز آینده، وقوع سه سامانه بارشی نه چندان قوی را در 
پیش  این  در  تغییر  عدم  و  تحقق  در صورت  که  کرده  پیش بینی  مدت  این 
از  خروجی  آب  جریان  و  ندارد  وجود  سیل  کنترل  بابت  از  نگرانی  بینی ها، 
سدهای دز و کرخه متناسب با تاب آوری رودخانه ها تنظیم می شود تا خسارتی 
در پایین دست به دنبال نداشته باشد. ایزدجو افزود: در صورتی که بارش ها 
طبق پیش بینی ها اتفاق بیفتد، خروجی سد دز روی ۷00 مترمکعب درثانیه 
و خروجی سد کرخه به پایین دست ۴۵0 مترمکعب درثانیه ثابت خواهد ماند 
که متناسب با تاب آوری این رودخانه هاست. وی با بیان اینکه تمام پتانسیل 
احتمالی بسیج  سازمان آب و برق خوزستان در خصوص مهار سیلاب های 
دست  پایین  سیل بندهای  از  خود  اخیر  بازدید  به  است،  شده  گرفته  بکار  و 
بود  شده  تخریب  سیل بندها  از  نقطه  چند  گفت:  و  کرد  اشاره  دز  رودخانه 
که توسط دستگاه های اجرایی متولی اکنون در حال اجراست و پیش بینی 

می شود تا پایان اسفند ماه به وضعیت مناسب برسند. ایزدجو با تاکید بر تسریع 
در ساخت سیل بندهای حوضه های دز و کرخه اظهار داشت: به دستور استاندار، 
تقویت سیل بندها باید با سرعت پیش برود، زیرا احتمال وقوع سیل همیشگی است 
و در صورت سهل انگاری، اقدامات دیرهنگام نتیجه بخش نخواهد بود. وی تصریح 
کرد: در صورتی که بارندگی های شدید و متوالی رخ دهد، به طوری که وقت کافی 
برای تخلیه سد دز وجود نداشته باشد، احتمال افزایش خروجی این سد، تا یک 
هزار و ۵00 مترمکعب درثانیه وجود دارد، اما با پیش بینی های فعلی هواشناسی، 

شاهد این اتفاق نخواهیم بود. خطر سیل در آهودشت
و  هزار  یک  عبوردهی  تحمل  گذشته،  سال  در  دز  رودخانه  افزود:  وی 
۱00 مترمکعب در ثانیه را داشت و مشکلی برای روستاها و شهرهای پایین 
دست بوجود نمی آمد اما با تخریب سیل بندها، ظرفیت آبگذری این رودخانه 

ایزدجو  است.  ثانیه  در  مترمکعب   ۷00 عبور  حد  در  و  یافته  کاهش  امسال 
اضافه کرد: با اقداماتی که اکنون در راستای ترمیم و بازسازی سیل بندها در 
تا پایان اسفند ماه، تاب آوری رودخانه دز  حال اجراست، پیش بینی می شود 
ادامه داد: روستاهایی  یابد. وی  افزایش  ثانیه  تا دبی یک هزار مترمکعب در 
که در بستر سیلابی رودخانه ها قرار دارند باید جابه جا می شدند، اما به دلیل 
مسائل اجتماعی و تصمیم مقامات مسئول مساله جابه جایی روستاها منتفی 
شده و به جای آن، ساخت سیل بند در اطراف روستاها و افزایش تراز خانه های 
شلتوک  یابد.  کاهش  آبگرفتگی  احتمال  تا  گرفته  قرار  دستورکار  در  جدید، 
کاری، ممنوع مدیرعامل سازمان آب و برق خوزستان همچنین شرایط آبی 
حوضه مارون- جراحی را نامطلوب دانست و گفت: آورد این رودخانه در سال 
آبی جاری، نسبت به متوسط درازمدت کاهش ۵0 درصدی داشته است. وی 
تصریح کرد: در صورت ادامه این شرایط، ممنوعیت کشت تابستانه در حوضه 

مارون اعلام می شود و سهمیه آب تنها به باغات اختصاص می یابد.
آینده در حوضه های  تابستان  بینی ها در  اساس پیش  بر  افزود:  ایزدجو 
کارون، دز و کرخه مشکلی برای تامین کشت های معمول نخواهد بود اما برای 
امکان کشت  اعمال می شود و  برنج محدودیت  کشت های پرمصرف همچون 
شلتوک و تکرار شرایط پارسال وجود ندارد. وی اضافه کرد: تابستان امسال 
نیاز آبی کشت های نرمال برای همه حوضه ها بجز مارون تامین می شود اما 
در هیچکدام از حوضه های آبی نمی توان انتظار کشت های پرمصرف را داشت 

و آب مورد نیاز کشت های شلتوک را نمی توانیم تامین کنیم.

مدیرکل انتقال خون استان کرمان گفت: پایگاه های انتقال خون روزانه 
چند نوبت ضدعفونی می شوند و استانداردهای خون گیری کاملا رعایت می 

شود.
ذخایر  وضعیت  درباره  ایسنا  با  گو  و  گفت  در  میرزائی«  الله  دکتر«روح 
خونی استان کرمان در پی شیوع ویروس کرونا اظهار کرد: در پی شیوع این 
بیماری و توصیه های به جا و منطقی مسوولان بهداشت و درمان مبنی بر عدم 
خروج مردم از منزل و حضور نیافتن در تجمعات، متاسفانه با کاهش اهدای 

خون مواجه شده ایم.
خون  اهدای  برای  کننده  مراجعه  کاهش  درصد   ۵0 تا   ۴0 افزود:  وی 
به خون،  بیمار  نیاز  که  حالی  در  داریم  را  کرمان  استان  در  خونی  ذخایر  و 

همیشگی است.
میرزائی تصریح کرد: کرمان جزء استان های پرمصرف خون و فرآورده 
های خونی است زیرا هشت درصد بیماران تالاسمی وابسته به تزریق خون 
کشور در استان کرمان هستند و حدود ۴0 درصد خون تولیدیِ استان به این 
بیماران تزریق می شود و هر بیمار تالاسمی ماهیانه به یک تا دو واحد خون 

نیاز دارد تا زنده بماند.

جزو  همچنین  کرمان  کرد:  بیان  کرمان  استان  خون  انتقال  مدیرکل 
معدود استان هایی است که پیوند سلول بنیادی را انجام می دهد و این اقدام 
مصرف خون را افزایش می دهد و از سوی دیگر کرمان از استان های حادثه 
خیز از جمله تصادفات جاده ای، حوادث طبیعی و غیرطبیعی است و انجام 
اعمال جراحی تخصصی، بخش های زنان و زایمان، نوزادان و ... از بخش های 

پرمصرف خون هستند.
با  افزود: کاهش اهداکننده و ذخایر خون، خدمت رسانی ما را نیز  وی 

مشکل مواجه و بیماران نیازمند خون را نگران می کند.
کرونا  که  داریم  درخواست  عاجزانه  مردم  از  کرد:  تصریح  میرزائی 
و  کنند  فراموش  را  خون  اهدای  و  خون  نیازمند  بیماران  نشود  موجب 
بیماران  نگرانی  خون  انتقال  های  پایگاه  به  مراجعه  با  داریم  درخواست 

نمایند. را رفع  نیازمند 
سخنانش  از  دیگری  بخش  در  کرمان  استان  خون  انتقال  مدیرکل 
نوبت ضدعفونی می شوند و  انتقال خون روزانه چند  پایگاه های  بیان کرد: 

استانداردهای خون گیری کاملا رعایت می شود.
وی افزود: فردی که برای اهدای خون مراجعه می کند، در ابتدا توسط 

پزشک معاینه می شود و در صورتی که کوچک ترین علامتی از بیماری و به 
ویژه بیماری فصلی داشته باشد، اصلا وارد سالن خون گیری نمی شود و تنها 
بیماری  را داشته و  از کسانی خون گرفته می شود که شرایط اهدای خون 

نداشته باشند.
میرزائی با تاکید بر اینکه از همه مردم درخواست داریم نیاز بیماران 
وسایل  کرد:  اظهار  کنند  مراجعه  خون  اهدای  برای  و  ببینند  را  خون  به 
بیماری  انتقال  امکان  و  است  مصرف  بار  یک  و  استریل  نیز  گیری  خون 
باید مطمئن  گیرنده خون هم  بیماران  و  ندارد  از کیسه های خون وجود 
خون  طریق  از  ویروس  انتقال  بر  مبنی  علمی  مرجع  تاکنون  زیرا  باشند 

مشاهده نشده است.
نگرانی  رفع  راهکارهای  درباره  کرمان  استان  خون  انتقال  مدیرکل 
اهداکنندگان خون افزود: برای جلوگیری از تجمع در پایگاه های انتقال خون 
توانند  اهداکنندگان خون می  قرار گرفتن در تجمع،  از  نگرانی مردم  و رفع 
از طریق اینترنتی )مراجعه به آدرس: Nobatdehi.ibto.ir( نوبت گرفته و 
راس ساعت نوبت، در پایگاه حضور یابند که بدون معطلی پذیرش شده و کار 

خون گیری انجام می شود.

 تمام پتانسیل سازمان آب و برق خوزستان 
برای مهار سیلاب های احتمالی بکار گرفته شده است

مدیرکل انتقال خون استان کرمان خبر داد

کاهش ۵۰ درصدی ذخایر خونی کرمان
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اطلاعیه هشدار 
جدی مهندس 
طاهری فرماندار 
شهرستان 
شهریار

شهریار-اصلانی: با توجه به شیوع ویروس کرونا و بحرانی 
علیرغم  شهریار  شهرستان  در  نسبت  به  و  کشور  در  آن  شدن 
اینکه درصد مرگ و میر کوروناویروس به نسبت برخی بیماری ها 
مانند آنفولانزا زیاد نیست و لیکن شیوع بیماری بسیار سریع و 
پیشرونده است و این در نهایت به معنای بالا رفتن میزان ابتلا 

و به مراتب افزایش مرگ و میر خواهد بود.
بدین وسیله ستاد مقابله با کرونا در فرمانداری شهریار، 
رسماً شهرستان شهریار را از لحاظ شیوع بیماری در شرایط 
مسئولیت  پذیر  و  فهیم  مردم  از  نماید  می  اعلام  »هشدار« 
خانه  »در  بویژه  و  خودکنترلی  بهداشت،  رعایت  دارد  تقاضا 

بگیرند.  جدی  ها  خانواده  سلامتی  حفظ  برای  را  ماندن« 
ضروری  غیر  اقلام  فروشندگان  محترم،  کسبه  همچنین 
یا  و  کسب  محل  تعطیلی  با  الامکان  حتی  هم  بازاریان  و 
خانواده  خود،  سلامتی  از  صنفی  های  فعالیت  محدودیت 

نمایند. هایشان و مردم محافظت 
مردم  و  نشود  گرفته  جدی  هشدارهای  چنانچه  نهایتاً 
اعلام  به  ناگزیر  نمایند،  تردد  ها  خیابان  و  کوچه  در  همچنان 
»وضعیت قرمز« و اعمال محدودیت ها و ممنوعیت های قانونی 
در تردد شهروندان، خودروها و ... خواهیم شد. همکاری و توجه 

به توصیه های بهداشتی به صورت جدی مورد انتظار است.

جنگلی،   کلبه  اجراي  با  تجریش  میدان  سبز  فضای 
احیا  باغبان،  کشیدن  تصویر  و  چوبی  های  کنده  جانمایی 

و باز زنده سازی شد. 
مانی  روابط عمومی شهرداری منطقه یک  به گزارش 
جعفریان معاون خدمات شهری و محیط زیست  شهرداری 
فضای  اداره  داشت:  اظهار  فوق  مطلب  بیان  با  منطقه  این 
سبز منطقه درطرح استقبال از بهار و طراوت بخشیدن به 
فضای سبز ،باهدف احیا و باز زنده سازي فضای سبز میدان 
تجریش، این میدان را با وجود درختان چنار با قدمت بالا 
و بافت شبه جنگلي، با اقدامي خلاقانه نسبت به طراحي و 
اجراي طرح مفهومي »کلبه جنگلي« با پوشش گیاهي، باز زنده سازی کرد.وی به استفاده از  طرح نمادین کنده هاي 
چوبی با هدف ترویج کاشت گل وگیاه در فضاي سبز شهري اشاره کرد و افزود: در این طرح از عناصر طبیعي از قبیل 
عنصر  آب و استفاده از آسیاب آبي جهت سرزندگي و یادآوری آب و آسیاب کشاورزان ایران کهن، طراحي باغچه ،تنه 
درختان خشک ، شن و سنگ و انواع گونه هاي زینتي دایمي سازگار و گلهاي فصلي متنوع ازجمله بنفشه و لاله ...و 
ایجاد فرش گل جهت ایجاد طراوت و سرزندگي میدان استفاده شده است.وي ضمن تشکر  از زحمات کارشناسان و 
کارگران فضاي سبز درطرح استقبال از بهار گفت:در بخشی از این طرح  باغبان در حال کاشت گل و گیاه با تنه چوبی 

به تصویر کشیده شده تا نشانگر  زحمات کارگران  در توسعه فضاي سبز شهري باشد.

محدوده  در  مزاحم  صنفی  واحد   20 معبر  سد 
بهار  از  استقبال  طرح  اقدامات  اجرای  طی   ۱9 منطقه 

شد. رفع 
 ،۱9 منطقه  شهرداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
اداره ساماندهی حوزه خدمات شهری  اقدام توسط  این 
با همکاری شرکت ساماندهی  و  و محیط زیست منطقه 
و اتاق اصناف به منظور رفع مزاحمت واحدهای صنفی 

شد. انجام  شهروندان  تردد  در  تسهیل  و 
دارد،  ادامه  فروردین   ۱۵ تا  که  طرح  این  طی 

شد. خواهد  رفع  صنفی  واحد   3۵ سدمعبر 
متصدیان  آگاهی  منظور  به  نیز  آموزشی  بروشور   ۱۵0 به  نزدیک  بهار  از  استقبال  طرح  در  همچنین 

شد. توزیع  صنفی  واحدهای 
و  کانون ها  شناسایی  مطبوعاتی،  کیوسک های  ظاهری  وضعیت  بهسازی  و  شستشو  گزارش  این  اساس  بر 
سوخت،  جایگاه های  در  گذاری  طعمه  و  منطقه  محدوده  آلوده  محور   20 در  شهری  مضر  جانوران  با  مبارزه 
برای  ولگرد  سگ  قلاده   ۴۷ گیری  زنده  و  شهروندان  بین  موش  با  مبارزه  آموزشی  بروشورهای  توزیع 
آستانه  در  گرفته  صورت  اقدامات  دیگر  از  شهروندان  برای  مزاحمت  و  محیطی  زیست  خطرات  از  پیشگیری 

هستند. جدید  سال 

 طرح کلبه جنگلی  
در میدان تجریش اجرا شد

طی بازه اول طرح استقبال از بهار؛
رفع سد معبر ۲۰ واحد صنفی مزاحم در منطقه ۱۹


